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Our Approach To New Developments

Value Retail strives to develop sustainable projects that contribute to local communities while having a minimal impact on the environment. Our 

sustainability strategy for new developments includes the following approach:

Sustainability

Value Retail’s mission is to create flagship retail destinations that deliver positive impact socially, economically and environmentally, integrating 

a culture of environmental sustainability, and promoting diversity and positive community influence.

Sustainability of the Villages is currently measured by GRESB and BREEAM.
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New Development Project

Suzhou Village Phase 3 (a member of Bicester Collection)

We aim to ensure the expansion of our Villages and new developments support our mission through stakeholder engagement, commitment to 

developing low-carbon, resilient assets, and continued focus on the health and well-being of occupants and guests.  

Value Retail China 2024



我们对新开发项目的态度

唯泰集团致力于开发可持续发展项目，在为当地社区做出贡献的同时，将对环境的影响降至最低。

我们针对新开发项目的可持续战略包括以下内容：

 

可持续发展

唯泰集团致力于建造具有社会、经济和环境积极影响的旗舰购物旅游目的地，融合可持续发展文化，带给社区多样、积极的影响。

目前，购物村的可持续发展状况依据 GRESB 和 BREEAM 体系予以科学严谨的评价。

绿色建筑评价 可持续采购低碳及应对
气候变化

建筑安全与健康选址和交通 生态评估与
生物多样性

减少资源消耗

在开发中新项目

比斯特苏州购物村三期 

我们通过利益相关者沟通确保购物村扩建与新项目符合可持续使命，致力于开发低碳、韧性资产，并持续关注使用者的健康与福祉。
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